

ຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບຈາກຂະແໜງການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ	
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດແລກປ່ຽນເງິນຕາ
ປະເພດເອກະສານ	ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດ
ວັນທີແກ້ໄຂຂໍ້ມູນລ່າສຸດ	28.12.2017
ພາກສ່ວນຮັບຜິດຊອບ	ກົມນະໂຍບາຍເງິນຕາ
ຜູ້ທີ່ສາມາດຍືນຂໍເອກະສານ	ຜູ້ທີ່ມີຈຸດປະສົງຕ້ອງການດຳເນີນທຸລະກິດແລກປ່ຽນເງິນຕາ
ເງື່ອນໄຂໃນການຂໍເອກະສານ	<p>1. ເປັນບຸກຄົນທີ່ຖືສັນຊາດລາວ ຫຼື ເປັນນິຕິບຸກຄົນ ທີ່ດຳເນີນທຸລະກິດທີ່ຕິດພັນ ເປັນຕົ້ນ ທຸລະກິດການໂຮງແຮມ ແລະ ທ່ອງທ່ຽວ; 2. ດຳເນີນທຸລະກິດມີຜົນກຳໄລ ຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງໃນໄລຍະ ສາມ ປີຜ່ານມາ (ສຳລັບນິຕິບຸກຄົນ); 3. ມີທຶນຈິດທະບຽນຄົບຖ້ວນ ຕາມທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນມາດຕາ 10 ຂອງຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້; 4. ມີປະຫວັດການເຄື່ອນໄຫວຢູ່ ສປປ ລາວ ຢ່າງຈະແຈ້ງ, ບໍ່ມີສ່ວນກ່ຽວຂ້ອງກັບບຸກຄົນ ຫຼື ຜູ້ຕ້ອງສົງໄສໃນສະຖານການຝອກເງິນ ຫຼື ການສະໜອງທຶນໃຫ້ແກ່ການກຳການຮ້າຍ; 5. ບໍ່ເຄີຍຖືກສານຕັດສິນລົງໂທດ, ກຳລັງຖືກດຳເນີນຄະດີ ຫຼື ມີສ່ວນພົວພັນ ໃນສະຖານການກະທຳຜິດໃດໜຶ່ງທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບ ການສັ່ງໂກງ, ການຍ້າຍອກຊັບ ແລະ ການຝອກເງິນ; 6. ບໍ່ເຄີຍຖືກຖອນໃບອະນຸຍາດດຳເນີນທຸລະກິດແລກປ່ຽນເງິນຕາມາກ່ອນ ຍົກເວັ້ນກໍລະນີຂໍຍຸບເລີກດ້ວຍຄວາມສະໝັກໃຈ; 7. ມີສະຖານທີ່ຕັ້ງທີ່ເໝາະສົມ ແລະ ຮັບປະກັນຄວາມປອດໄພໃນການບໍລິການແລກປ່ຽນເງິນຕາ; 8. ມີແຜນປະກອບອຸປະກອນຮັບໃຊ້ ແລະ ນຳໃຊ້ລະບົບທີ່ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ກຳນົດ ເຊັ່ນ: ລະ ບົບລາຍງານການ ຊື້-ຂາຍ ເງິນຕາ, ຄອມພິວເຕີ, ອິນເຕີເນັດ ແລະ ກ້ອງວົງຈອນປັດ, ໂທລະສານ, ເຄື່ອງສຳເນົາເອກະສານ, ເຄື່ອງກວດເງິນ, ເຄື່ອງນັບເງິນ, ເຄື່ອງຄິດໄລ່, ກະດານແຈ້ງອັດຕາແລກປ່ຽນ ແລະ ອຸປະກອນຮັບໃຊ້ອື່ນທີ່ຈຳເປັນ.</p>

ກົດໝາຍ ແລະ ນິຕິກຳອື່ນໆ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່	ເລກທີ	ລົງວັນທີ	ໝາຍເຫດ
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ການຄຸ້ມຄອງເງິນຕາຕ່າງປະເທດ	55/ສພຊ	22.12.2014	ໝວດທີ 4 ການດຳເນີນທຸລະກິດເງິນຕາຕ່າງປະເທດ (ມາດຕາ 18 ເຖິງ 20)
ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍການດຳເນີນທຸລະກິດແລກປ່ຽນເງິນຕາ	393/ທຫລ	20.07.2020	

ໃບອະນຸຍາດດຳເນີນການ ຫລື ເອກະສານທີ່ຈຳເປັນ ຫລື ຕິດພັນ		
ຊື່	ປະເພດ	ໝາຍເຫດ
\${SUPPORT_NAME}	\${SUPPORT_TYPE}	\${SUPPORT_COMMENT}

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສຳລັບການຍືນຂໍເອກະສານ		
ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕົວຢ່າງເອກະສານ

\${ATTACHMENT_NAME}	\${ATTACHMENT_TYPE}	\${ATTACHMENT_FILE}
---------------------	---------------------	---------------------

ເອກະສານທີ່ຕ້ອງປະກອບສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸ		
ຊື່ເອກະສານ	ປະເພດເອກະສານ	ຕົວຢ່າງເອກະສານ
\${ATTACHMENT_NAME_RENEW}	\${ATTACHMENT_TYPE_RENEW}	\${ATTACHMENT_FILE_RENEW}

ຮູບແບບການຍືນເອກະສານ		
ການຍືນເອກະສານ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່	
ທີ່ຢູ່ຂອງພາກສ່ວນທີ່ຮັບຜິດຊອບ	ກົມນະໂຍບາຍເງິນຕາ, ທະນາຄານ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ	
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ (ວັນ)	20	ກົມນະໂຍບາຍເງິນຕາ ຫຼື ສາຂາທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຢູ່ທີ່ຮຽງຖິ່ນຈະພິຈາລະນາການຂໍອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດແລກປ່ຽນເງິນຕາແລະແຕ່ວັນນັບແຕ່ວັນທີ່ໄດ້ຮັບເອກະສານຄົບຖ້ວນແລະຖືກຕ້ອງເປັນຕົ້ນໄປ

ການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ເອກະສານມີກໍານົດອາຍຸ ຫຼື ບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸການນໍາໃຊ້ຈັກເດືອນ?
ມີ	12
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸເອກະສານ	
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂສໍາລັບການຕໍ່ອາຍຸໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດແລກປ່ຽນເງິນຕາ ມີອາຍຸການນໍາໃຊ້ ນັບແຕ່ ເດືອນ ມັງກອນ ຂອງທຸກໆປີ. ຜູ້ດໍາເນີນທຸລະກິດແລກປ່ຽນເງິນຕາທີ່ມີຈຸດປະສົງສືບຕໍ່ດໍາເນີນທຸລະກິດແລກປ່ຽນເງິນຕາ ຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດ ນໍາທະນາຄານແຫ່ງສປປລາວພາຍໃນເວລາ 30 ວັນກ່ອນໃບອະນຸຍາດໝົດອາຍຸການນໍາໃຊ້.

ຄ່າທໍານຽມສໍາລັບການຍືນຂໍເອກະສານ			
ມີຄ່າໃບຄໍາຮ້ອງ ຫຼື ບໍ່ ?	ຄ່າບໍລິການ	ຄ່າທໍານຽມທາງວິຊາການ	ຄ່າແບບຟອມ ຄໍາຮ້ອງ

ມີ	0.00	100000.00	0.00
Comments	ອີງຕາມຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍການດໍາເນີນທຸລະກິດແລກປ່ຽນເງິນຕາ, ເລກທີ 393/ຫຫລ, ລົງວັນທີ 02 ກໍລະກົດ 2020ຄ່າທໍານຽມອອກໃບອະນຸຍາດດໍາເນີນທຸລະກິດໃໝ່ຈໍານວນ0,05%(ສູນຈຸດສູນຫ້າສ່ວນຮ້ອນກີບ (ສາມລ້ານກີບ)		
ຄ່າບໍລິການເພີ່ມເຕີມ			
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ			
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00
ຄ່າ ເປັນຄ່າ ທໍານຽມເພີ່ມເຕີມ			

ຄ່າທໍານຽມສໍາລັບການຂໍຕໍອາຍຸເອກະສານ				
ມີຄ່າຕໍອາຍຸເອກະສານ ຫຼື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການ	ຄ່າທໍານຽມທາງວິຊາການ	ຄ່າໃບຄໍາຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ມີ	0.00	500000.00	0.00	500000.00
ຄ່າເປັນ	ອີງຕາມຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍການດໍາເນີນທຸລະກິດແລກປ່ຽນເງິນຕາ, ເລກທີ 393/ຫຫລ, ລົງວັນທີ 02 ກໍລະກົດ 2020			
ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ລາຍການຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ				
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄ່າ ເປັນກ່ຽວກັບຄ່າ ທໍານຽມຕໍອາຍຸເພີ່ມເຕີມ				